
 
 

LATVIJAS REPUBLIKA 

VALMIERAS NOVADA PAŠVALDĪBAS DOMES 

TAUTSAIMNIECĪBAS UN ATTĪSTĪBAS KOMITEJA  
 

Nodokļu maksātāja reģistrācijas kods 90000043403, Lāčplēša iela 2, Valmiera, Valmieras novads, LV-4201 
Tālrunis 64207120, e-pasts: pasts@valmierasnovads.lv, www.valmierasnovads.lv 

 

 
SĒDES PROTOKOLS 

Valmierā 
Klātienes sēde 

 
2024.gada 11.aprīlī Nr.2 
 
Sēde sasaukta plkst. 10.30 
Sēdi atklāj plkst. 10.30 
 
Sēdi vada – komitejas priekšsēdētājs Reinis Muižnieks 
 
Protokolē – vecākā biroja vadītāja Zane Dreija  
 
Piedalās 9 komitejas locekļi: 
Reinis Muižnieks, Kaspars Kļaviņš, Guntis Gladkins, Andris Klepers, Guntars Štrombergs, Vugars 
Ecmanis, Edgars Grandāns, Mareks Bērziņš, Jānis Upenieks 
 
Piedalās citu komiteju deputāti: Jānis Baiks, Jānis Olmanis, Ričards Gailums, Edgars Grandāns, 
Edvīns Straume 
 
Darbinieki, kas sēdē izteikušies: 
Agnese Smalkā-France - Juriste - Kapitāla pārvaldības un uzņēmējdarbības atbalsta nodaļa 
Dainis Skutelis – Kocēnu apvienības pārvaldes vadītājs 
Evija Nagle - Izpilddirektora vietniece/ Attīstības pārvaldes vadītāja 
Gints Bērtiņš - Teritorijas plānotājs - Attīstības pārvalde - Teritorijas un pilsētplānošanas nodaļa 
Ilze Beķere - Vecākā juriste - Pašvaldības Centrālā pārvalde - Juridiskā nodaļa 
Inese Bērziņa - Attīstības nodaļas vadītāja, telpiskās un stratēģiskās attīstības plānotāja - Attīstības 
pārvalde - Attīstības nodaļa 
Ivo Virsis - Izpilddirektora vietnieks teritoriālo apvienību jautājumos / Rūjienas apvienības pārvaldes 
vadītājs 
Vija Jaunalksne - Zemes ierīcības speciāliste (Ipiķu, Jeru, Ķoņu, Lodes, Naukšēnu pagasts, Rūjienas 
pilsēta, Vilpulkas pagasts) - Attīstības pārvalde - Teritorijas un pilsētplānošanas nodaļa 
 
Uzaicinātās personas: 
Egita Fabiane un Santa Krēsliņa - SIA “ALPIS” pārstāves – sniedz prezentāciju pie informatīvā 
jautājuma “Teritorijas attīstības telpiskās struktūras konceptuālā plāna izstrāde Skaņākalna dabas 
parkam, Mazsalacā” 
 
Darba kārtība: 

1. Darba kārtības apstiprināšana 

2. Par Valmieras novada pašvaldības Satiksmes drošības komisijas 20.02.2024. lēmuma Nr.13 
(protokols Nr.2, 3.§) “Par norādījuma Nr.533 zīmes “Dzīvojamā zona” uzstādīšanu Beverīnas 
ielā, posmā no Brīvības ielas līdz Valkas ielai, Valmierā” apstrīdēšanu 

3. INFORMATĪVS JAUTĀJUMS Teritorijas attīstības telpiskās struktūras konceptuālā plāna 
izstrāde Skaņākalna dabas parkam, Mazsalacā 

4. Saistošie noteikumi "Par Burtnieka ezera un tā publisko atpūtas zonu izmantošanu" 
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5. Saistošie noteikumi "Grozījumi Valmieras novada pašvaldības 2022.gada 28.jūlija saistošajos 
noteikumos Nr.58 “Par licencēto makšķerēšanu Burtnieka ezerā”" 

6. 3.PAPILDU JAUTĀJUMS Par projektu konkursa “Atbalsts uzņēmējdarbības attīstībai 
vēsturiski nozīmīgos objektos Valmieras novadā” nolikuma apstiprināšanu 

7. Par atbalstu projekta “Mācību vides uzlabošana vispārējās izglītības iestādēs Valmieras 
novadā, veicinot kvalitatīvas izglītības ieguvi ārpus novada administratīvā centra” iesnieguma 
iesniegšanai 

8. Par dalību projekta “Pieejamu tūrisma maršrutu attīstība” (Access Routes) īstenošanā 

9. Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9601 011 0063, Ūdens ielā 23, Valmierā, 
Valmieras novadā, iegādi 

10. Par zemes nomas pirmtiesību izbeigšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 9656 003 
0141, “Saulītes”, Ipiķu pagastā, Valmieras novadā 

11. Par zemes īpašuma tiesību atjaunošanu un zemes piešķiršanu īpašumā par samaksu Skolas 
ielā 49, Rūjienā, Valmieras novadā 

12. Par zemes vienību nodošanu Pašvaldības SIA “RŪJIENAS SILTUMS” bezatlīdzības lietošanā 

13. Par SIA “Valmieras Olimpiskais centrs” pamatkapitāla palielināšanu 

14. Par SIA “Valmieras ūdens” pamatkapitāla palielināšanu 

15. Par līguma par telpu nodošanu bezatlīdzības lietošanā Sabiedrībai ar ierobežotu atbildību 
“KOCĒNU KOMUNĀLĀ SAIMNIECĪBA” darbības termiņa pagarināšanu 

16. Par Valmieras novada Attīstības programmas 2022.-2028.gadam Rīcības plāna un Investīciju 
plāna aktualizēšanu 

17. Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības noteikumos “Videonovērošanas sistēmas 
lietošanas noteikumi” 

18. 1.PAPILDU JAUTĀJUMS Par tirdzniecības vietu iekārtošanu Valmieras pilsētā 2024.gada 
vasaras sezonā 

19. 2.PAPILDU JAUTĀJUMS Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības domes 27.10.2022. 
lēmumā Nr.675 (protokols Nr.20, 47.§) “Par Valmieras novada apvienību pārvalžu sniegto 
maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu”’ 

20. INFORMATĪVAIS JAUTĀJUMS Par atbalstu projekta “Bezemisijas transportlīdzekļu 
izmantošanas veicināšana Valmieras novadā” iesnieguma iesniegšanai 

21. Par neizīrēta divistabu dzīvokļa Miera iela 8 - 3, Sedā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

22. Par neizīrēta divistabu dzīvokļa Uzvaras iela 1 - 11, Sedā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

23. Par neizīrēta divistabu dzīvokļa Dārza iela 12 - 3, Sedā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

24. Par neizīrēta četristabu dzīvokļa Dārza iela 12 - 39, Sedā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

25. Par neizīrēta divistabu dzīvokļa Sporta iela 1A- 38, Sedā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

26. Par neizīrēta divistabu dzīvokļa Sporta iela 1A- 40, Sedā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

27. Par neizīrēta divistabu dzīvokļa Sporta iela 1A- 41, Sedā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

28. Par neizīrēta divistabu dzīvokļa Sporta iela 1A- 45, Sedā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

29. Par neizīrēta divistabu dzīvokļa Sporta iela 2 - 34, Sedā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

30. Par nekustamā īpašuma Meža iela 4, Sedā, Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai 

31. Par nekustamā īpašuma “Krustuļi”, Jērcēnu pagastā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 
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32. Par neizīrēta dzīvokļa Sporta iela 4 -12, Sedā, Valmieras novadā, atkārtotu nodošanu 
atsavināšanai 

33. Par nekustamā īpašuma Miera iela 7, Strenčos, Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai 

34. Par nekustamā īpašuma "Severi", Dakstos, Ēveles pagastā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

35. Par neizīrēta vienistabas dzīvokļa "Senči" 10, Burtnieku pagastā, Valmieras novadā, 
nodošanu atsavināšanai 

36. Par izcērtamās koksnes cirsmās “Kalnēni”, “Līdumi”, Kauguru pagastā, Valmieras novadā, 
nodošanu atsavināšanai 

37. Par izcērtamās koksnes cirsmās “Jaunāmāja 1”, Burtnieku pagastā, Valmieras novadā, 
nodošanu atsavināšanai" 

38. Par izcērtamās koksnes cirsmās “Māliņi”, Ēveles pagastā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

39. Par izcērtamās koksnes cirsmās “Vaivari”, Burtnieku pagastā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

40. Par 1/3 domājamās daļas atsavināšanu no “Kaukumi” Burtnieku pagastā, Valmieras novadā, 
zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9648 013 0063 

41. Par apbūvēta nekustamā īpašuma Kalēju iela 19, Rūjienā, Valmieras novadā, atsavināšanu 

42. Par apbūvēta nekustamā īpašuma “Jaunvāles kūts”, Brenguļu pagastā, Valmieras novadā, 
atsavināšanu 

 
 

1.§ 
Darba kārtības apstiprināšana 

 
Sēdes vadītājs Reinis Muižnieks atklāj sēdi un iepazīstina ar sēdes darba kārtību, ierosina papildu 
jautājumus pārcelt pirms lēmumu projektu par atsavināšanām izskatīšanas. Deputāti neiebilst. 
 
Atklāti balsojot: ar 9 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Guntars Štrombergs, Guntis 
Gladkins, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Vugars Ecmanis), 
"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, Tautsaimniecības un attīstības komiteja apstiprina 
darba kārtību. 
 
 

2.§ 
Par Valmieras novada pašvaldības Satiksmes drošības komisijas 20.02.2024. lēmuma Nr.13 
(protokols Nr.2, 3.§) “Par norādījuma Nr.533 zīmes “Dzīvojamā zona” uzstādīšanu Beverīnas 

ielā, posmā no Brīvības ielas līdz Valkas ielai, Valmierā” apstrīdēšanu 

 
Ziņo: Ilze Beķere 
 
Izsakās: Andris Klepers, Kaspars Kļaviņš, Reinis Muižnieks, Jānis Baiks, Edvīns Straume, Vugars 
Ecmanis 
 
Atklāti balsojot: ar 9 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Guntars Štrombergs, Guntis 
Gladkins, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Vugars Ecmanis), 
"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, Tautsaimniecības un attīstības komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras novada pašvaldības Satiksmes drošības 

komisijas 20.02.2024. lēmuma Nr.13 (protokols Nr.2, 3.§) “Par norādījuma Nr.533 zīmes 
“Dzīvojamā zona” uzstādīšanu Beverīnas ielā, posmā no Brīvības ielas līdz Valkas ielai, 
Valmierā” apstrīdēšanu”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
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3.§ 
INFORMATĪVS JAUTĀJUMS  

Teritorijas attīstības telpiskās struktūras konceptuālā plāna izstrāde Skaņākalna dabas 
parkam, Mazsalacā 

 
Ziņo: Agnese Vasiļjeva 
 
Prezentāciju par konceptuālo plānu deputātiem sniedz Egita Fabiane, Santa Krēsliņa - SIA “ALPIS” 
pārstāves. 
 
Izsakās: Andris Klepers, Jānis Baiks, Vugars Ecmanis, Ivo Virsis, Edvīns Straume, Kaspars Kļaviņš 
 
Deputāti diskutē par parka attīstības plāna detaļām, konceptuāli atbalstot nospraustos attīstības 
virzienus. Diskusijas izvēršas par to, vai labierīcības būtu jāizbūvē tikai parka sākumpunktā pie 
ieejas namiņa, vai tomēr tās būtu nepieciešamas arī gala punktā pie skatu laukuma, kur to 
uzturēšana būtu apgrūtināta.  
Diskutē arī par transportlīdzekļu apgriešanās laukumu pastaigu takas galapunktā, lai apskates 
objekti būtu pieejamī arī senioru tūristu grupām un viesiem ar kustību traucējumiem. Tomēr uzsver, 
ka šo dabas parku var atvērt transportlīdzekļiem tikai īpašos izņēmumu gadījumos. 
 
Deputāti pieņem informāciju zināšanai. 
 
 

4.§ 
Saistošie noteikumi "Par Burtnieka ezera un tā publisko atpūtas zonu izmantošanu" 

 
Ziņo: Evija Ozola 
 
Izsakās: Reinis Muižnieks, Jānis Baiks, Edvīns Straume 
 
Atklāti balsojot: ar 9 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Guntars Štrombergs, Guntis 
Gladkins, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Vugars Ecmanis), 
"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, Tautsaimniecības un attīstības komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Burtnieka ezera un tā publisko atpūtas zonu 

izmantošanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

5.§ 
Saistošie noteikumi "Grozījumi Valmieras novada pašvaldības 2022.gada 28.jūlija 

saistošajos noteikumos Nr.58 “Par licencēto makšķerēšanu Burtnieka ezerā”" 

 
Ziņo: Evija Ozola 
 
Izsakās: Andris Klepers, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Edvīns Straume, Kaspars Kļaviņš, 
Edgars Grandāns 
 
Atklāti balsojot: ar 7 balsīm "Par" (Edgars Grandāns, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis 
Upenieks, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – 1 (Andris Klepers), "Atturas" 
– nav, "Nepiedalās" – nav, Tautsaimniecības un attīstības komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto saistošo noteikumu projektu “Grozījumi Valmieras novada pašvaldības 

2022.gada 28.jūlija saistošajos noteikumos Nr.58 “Par licencēto makšķerēšanu Burtnieka ezerā””; 
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2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. saistošo noteikumu projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

Guntis Gladkins izsaka priekšlikumu mainīt sēdes darba kārtību un 3.papildu jautājumu “Par 
projektu konkursa “Atbalsts uzņēmējdarbības attīstībai vēsturiski nozīmīgos objektos Valmieras 
novadā” nolikuma apstiprināšanu” izskatīt kā nākamo. Sēdes vadītājs un deputāti atbalsta. 
 
 

6.§ 
3.PAPILDU JAUTĀJUMS 

Par projektu konkursa “Atbalsts uzņēmējdarbības attīstībai vēsturiski nozīmīgos objektos 
Valmieras novadā” nolikuma apstiprināšanu 

 
Ziņo: Inese Bērziņa 
 
Izsakās: Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Andris Klepers, Vugars Ecmanis, Jānis Baiks, Edvīns 
Straume, Kaspars Kļaviņš, Reinis Muižnieks 
 
Komiteja lemj jautājumu atlikt un nevirzīt uz aprīļa domes sēdi, bet turpināt diskutēt un strādāt pie 
konkursa nosacījumiem. 
 
 

7.§ 
Par atbalstu projekta “Mācību vides uzlabošana vispārējās izglītības iestādēs Valmieras 

novadā, veicinot kvalitatīvas izglītības ieguvi ārpus novada administratīvā centra” 
iesnieguma iesniegšanai 

 
Ziņo: Evija Nagle 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Guntars Štrombergs, Jānis 
Upenieks, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 
Tautsaimniecības un attīstības komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par atbalstu projekta “Mācību vides uzlabošana vispārējās 

izglītības iestādēs Valmieras novadā, veicinot kvalitatīvas izglītības ieguvi ārpus novada 
administratīvā centra” iesnieguma iesniegšanai”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

8.§ 
Par dalību projekta “Pieejamu tūrisma maršrutu attīstība” (Access Routes) īstenošanā 

 
Ziņo: Lāsma Daugiša 
 
Izsakās: Kaspars Kļaviņš, Reinis Muižnieks 
 
Atklāti balsojot: ar 7 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Guntars Štrombergs, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
"Nepiedalās" – nav, Tautsaimniecības un attīstības komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par dalību projekta “Pieejamu tūrisma maršrutu attīstība” 

(Access Routes) īstenošanā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
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3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

9.§ 
Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9601 011 0063, Ūdens ielā 23, Valmierā, 

Valmieras novadā, iegādi 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Izsakās: Andris Klepers, Jānis Baiks, Jānis Upenieks, Edvīns Straume, Reinis Muižnieks 
 

Deputāti diskutē, ka piedāvātā iegādes cena ir pārāk augsta, ņemot vērā, ka tas nav apbūves 
gabals un tā ir tauvas zona, kurai tāpat ir pieeja iedzīvotāju pastaigu takām. Kā arī, ka tur būtu 
nepieciešama dambja izbūve, ko veiktu pašvaldība. Tad zemes īpašniekam pieaugtu viņa īpašuma 
vērtība, jo tā vairs nebūtu periodiski applūstoša teritorija, līdz ar to būtu derīga apbūvei. 

Ņemot vērā tilta būvniecību, šī teritorija varētu būt nepieciešama noejas un piekļuves izbūvei. 
Tomēr deputāti atzīst, ka cena ir pārāk augsta. 
 
Tautsaimniecības un attīstības komiteja nebalso, lemj atlikt jautājumu un nevirzīt izskatīšanai domes 
sēdē, bet lūdz speciālistu apspriesties ar pārdevēju par iespējamu cenas samazināšanu. 
 
 

10.§ 
Par zemes nomas pirmtiesību izbeigšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu  

9656 003 0141, “Saulītes”, Ipiķu pagastā, Valmieras novadā 

 
Ziņo: Ivo Virsis 
 
Atklāti balsojot: ar 7 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Guntars Štrombergs, Jānis 
Upenieks, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
"Nepiedalās" – nav, Tautsaimniecības un attīstības komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par zemes nomas pirmtiesību izbeigšanu zemes vienībai ar 

kadastra apzīmējumu 9656 003 0141, “Saulītes”, Ipiķu pagastā, Valmieras novadā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

11.§ 
Par zemes īpašuma tiesību atjaunošanu un zemes piešķiršanu īpašumā par samaksu 

Skolas ielā 49, Rūjienā, Valmieras novadā 

 
Ziņo: Ivo Virsis 
 
Atklāti balsojot: ar 7 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Guntars Štrombergs, Jānis 
Upenieks, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
"Nepiedalās" – nav, Tautsaimniecības un attīstības komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par zemes īpašuma tiesību atjaunošanu un zemes 

piešķiršanu īpašumā par samaksu Skolas ielā 49, Rūjienā, Valmieras novadā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
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12.§ 
Par zemes vienību nodošanu  Pašvaldības SIA “RŪJIENAS SILTUMS” bezatlīdzības 

lietošanā 

 
Ziņo: Ivo Virsis 
 
Izsakās: Andris Klepers 
 
Atklāti balsojot: ar 7 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Guntars Štrombergs, Jānis 
Upenieks, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
"Nepiedalās" – nav, Tautsaimniecības un attīstības komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par zemes vienību nodošanu  Pašvaldības SIA “RŪJIENAS 

SILTUMS” bezatlīdzības lietošanā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

13.§ 
Par SIA “Valmieras Olimpiskais centrs” pamatkapitāla palielināšanu 

 
Ziņo: Agnese Smalkā-France 
 
Izsakās: Andris Klepers 
 
Atklāti balsojot: ar 8 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Guntars Štrombergs, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, Tautsaimniecības un attīstības komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par SIA “Valmieras Olimpiskais centrs” pamatkapitāla 

palielināšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

14.§ 
Par SIA “Valmieras ūdens” pamatkapitāla palielināšanu 

 
Ziņo: Agnese Smalkā-France 
 
Izsakās: Reinis Muižnieks 
 
Atklāti balsojot: ar 8 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Guntars Štrombergs, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, Tautsaimniecības un attīstības komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par SIA “Valmieras ūdens” pamatkapitāla palielināšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
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15.§ 
Par līguma par telpu nodošanu bezatlīdzības lietošanā Sabiedrībai ar ierobežotu atbildību 

“KOCĒNU KOMUNĀLĀ SAIMNIECĪBA” darbības termiņa pagarināšanu 

 
Ziņo: Dainis Skutelis 
 
Izsakās: Reinis Muižnieks 
 
Atklāti balsojot: ar 8 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Guntars Štrombergs, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, Tautsaimniecības un attīstības komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par līguma par telpu nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

Sabiedrībai ar ierobežotu atbildību “KOCĒNU KOMUNĀLĀ SAIMNIECĪBA” darbības termiņa 
pagarināšanu”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 

 
 

16.§ 
Par Valmieras novada Attīstības programmas 2022.-2028.gadam Rīcības plāna un Investīciju 

plāna aktualizēšanu 

 
Ziņo: Inese Bērziņa 
 
Tautsaimniecības un attīstības komiteja nebalso, atliek jautājumu, saistībā ar to, ka nav skaidrs, vai 
projekts "Bezemisijas transportlīdzekļu izmantošanas veicināšana Valmieras novadā” iesnieguma 
iesniegšanai" tiks atbalstīts. Komiteja nosaka nepieciešamības gadījumā lēmuma projektu pievienot 
domes darba kārtībai kā papildu jautājumu. 
 
 

17.§ 
Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības noteikumos “Videonovērošanas sistēmas 

lietošanas noteikumi” 

 
Ziņo: Aleksejs Jukums 
 
Izsakās: Reinis Muižnieks, Kaspars Kļaviņš 
 
Atklāti balsojot: ar 8 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Guntars Štrombergs, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, Tautsaimniecības un attīstības komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības noteikumos 

“Videonovērošanas sistēmas lietošanas noteikumi””; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

18.§ 
1.PAPILDU JAUTĀJUMS  

Par tirdzniecības vietu iekārtošanu Valmieras pilsētā 2024.gada vasaras sezonā 

 
Ziņo: Ilze Janīte 
 



9 
 

Izsakās: Reinis Muižnieks, Jānis Baiks, Ivo Virsis, Edvīns Straume 
 
Ivo Virsis izsaka priekšlikumu: prioritāti dodot uzņēmumiem, kam ir "Radīts Valmieras novadā" zīme. 
 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks nosaka, ka jānostiprina, pirmkārt "Radīts Valmieras novadā" un 
arī novada vietējiem mājražotājiem, jo ir daudzi, kam nav šī zīmola, jo varbūt viņam nav preces, kam 
to uzlīmēt, tomēr viņš ir mūsējais uzņēmējs. 
 
Atklāti balsojot: ar 8 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Guntars Štrombergs, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, Tautsaimniecības un attīstības komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par tirdzniecības vietu iekārtošanu Valmieras pilsētā 

2024.gada vasaras sezonā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

19.§ 
2.PAPILDU JAUTĀJUMS  

Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības domes 27.10.2022. lēmumā Nr.675 
(protokols Nr.20, 47.§) “Par Valmieras novada apvienību pārvalžu sniegto maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu”’ 

 
Ziņo: Inta Štefenberga 
 
Inta Štefenberga informē, ka līdz domes sēdei lēmuma projektā tiks labots cenrādis, norādot vienu 
cenu, nevis divas kā ir komitejā iesniegtajā projekta versijā. Komiteja atbalsta. 
 
Atklāti balsojot: ar 8 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Guntars Štrombergs, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, Tautsaimniecības un attīstības komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības domes 

27.10.2022. lēmumā Nr.675 (protokols Nr.20, 47.§) “Par Valmieras novada apvienību pārvalžu 
sniegto maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu”’” ar minēto labojumu cenrādī; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

20.§ 
INFORMATĪVAIS JAUTĀJUMS 

Par atbalstu projekta “Bezemisijas transportlīdzekļu izmantošanas veicināšana Valmieras 
novadā” iesnieguma iesniegšanai 

 
Ziņo: Lāsma Daugiša, Evija Nagle 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Edvīns Straume 
 
Tautsaimniecības un attīstības komiteja pieņem informāciju zināšanai. 
 
 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks ierosina atsavināšanas lēmumus skatīt Finanšu komitejā. 
Tautsaimniecības un attīstības komitejas vadītājs un deputāti atbalsta. 
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Andris Klepers izsaka komentāru, ka lēmumos par cērtamām cirsmām, būtu jāņem vērā putnu 
ligzdošanas laiks. Viņš pauž viedokli, ka cirsmu izsoļu palaišanu maijā viņš neatbalsta, jo to var darīt 
pārējos 9 gada mēnešos. 
 
Gints Bērtiņš – informē, ka reizēm pircēji lūdz pagarinājumus un izstrāde ne vienmēr notiek uzreiz. 
 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks nosaka, ka izsoļu līgumos tiks ielikts koksnes izstrādes laiks, lai 
izvairītos no ciršanas putnu ligzdošanas laikā. 
 
Andris Klepers atbalsta Jāņa Baika priekšlikumu un pauž, ka tā ir saimnieciski atbildīga rīcība. 
 
 
 
Sēdes vadītājs slēdz sēdi un jautājumus par atsavināšanām atliek izskatīšanai Finanšu komitejā. 
 
 
 
Sēdi slēdz plkst. 12.57 
 
 
 
Sēdes vadītājs  (personiskais paraksts) Reinis Muižnieks 
 
 
 
Sēdes protokolētāja  (personiskais paraksts) Zane Dreija 


